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Abstract (en)
[origin: CA3106543A1] Abstract The invention relates to a crusher (10), in particular a rock crusher, having a crusher unit (40), to which a band
conveyor unit (60) having an endlessly circulating band conveyor is indirectly or directly assigned, wherein a magnetic separator (70) having a
magnet (79) is held in the area of the band conveyor unit (60) above the band conveyor in the direction opposite from the direction of gravity, and
wherein an adjustment unit (80) is provided, which can be used to change the height of the magnet (79) above the band conveyor. To enable the
reliable operation of such a crusher, it is provided according to the invention that the magnetic separator (70) is suspended from at least two limp
ties (81, 82, 84, 85), and that the limp ties (81, 82, 84, 85) can be adjusted by means of at least one actuator unit (90) to change the height of the
magnet (79). (Figure 1) Date Recue/Date Received 2021-01-19

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Brechanlage (10), insbesondere Gesteinsbrecher, mit einem Brechaggregat (40), dem eine Förderbandeinheit (60)
mit einem endlos umlaufenden Förderband mittelbar oder unmittelbar zugeordnet ist, wobei im Bereich der Förderbandeinheit (60) in Richtung
entgegengesetzt zur Schwerkraftrichtung über dem Förderband ein Magnetabscheider (70) mit einem Magnet gehalten ist, und wobei eine
Justiereinheit vorgesehen ist, mit der die Höhenlage des Magneten über dem Förderband veränderbar ist. Um bei einer solchen Brechanlage
eine betriebssichere Funktionsweise zu ermöglichen, ist es erfindungsgemäß vorgesehen, dass der Magnetabscheider (70) an wenigstens zwei
biegeschlaffen Zugelementen aufgehängt ist, und dass die biegeschlaffen Zugelemente mittels wenigsten einer Stelleinheit verstellbar sind, um die
Höhenlage des Magneten zu verändern.
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